
 

 

Referat Generalforsamling 2022. 

27. september 2022 

 
 

 

Deltagere:  23. Medlemmer af Sønderborg Bowlingklub 

Sted: Fun Bowling Sønderborg 
 

 

Dagsorden: 

 

1. Valg af dirigent. 

Bent Lund valgt til dirigent. 

 

 

2. Formandens beretning. 

Vedhæftet i pdf-fil. 

 

 

 

3. Regnskab. 

Kasseren fremlagde regnskabet.  

Regnskab godkendt. 

 

 

 

4. Indkomne forslag. 

Ingen forslag modtaget 

 

 

 

5. Fastsættelse af kontingent. 

400kr for kontingent + licens. 

Betales 01/11 – Kommer ud på mail med konto nr. 

 



 

 

6. Valg af bestyrelse: 

 

Formand: Tom Lund. (2år) (Modtog genvalg) 

Næstformand: Simon H. Christensen. (2år) (Modtog genvalg) 

Kasserer: Christian T. Jacobsen: (1år)  

Seniorleder: Flemming H. Flebbe: (1år)  

Menigt medlem: Kenneth Pedersen: (1år)  

1. suppleant: Kai Jürgensen. (1år)  

2. suppleant: Søren Laugesen. (1år) 

Revisor: Ejvind Hansen. (1år) 

Revisor suppleant: Carsten Gydesen. (1år) 

 

 

7. Eventuelt. 

 

Holdsætning: 

Kedde spurgte omkring holdsætning, at det kunne være rigtig at 

divisionsspillere skulle spille på 4-mands open. Ikke fair for modstander. 

 

Det er drøftet i bestyrelsen og ønsket er at få så flest ud og spille som 

muligt.  

Bent nævnte at det nok var nemmere at finde spillere i denne sæson, da de 

fleste af dem der hoppede til ikke havde nogen udgift. 

 

 

Medlemsliste: 

Arne efterspurgte en medlemsliste. 

Der bliver arbejdet på en opdateret version og derefter sendes den ud til 

alle holdledere. 

 

 

Seriepris: 

10kr pr. serie. 

Prøver at få det til at hænge sammen ellers kan den reguleres i løbet af 

sæsonen.  

 

 

 



Træning: 

Kedde synes godt man kunne kigge mere efter de nye spillere, så de ikke 

stod og kastede det samme sted flere gange i træk. 

 

Der var lidt snak frem og tilbage, men folk skal også gerne være villige til 

at få hjælpen. Nytter ikke at de prøver to kast også går tilbage til det 

gamle igen. 

Folk skal også gerne selv tage initiativ til at melde ind hvis de ønsker 

hjælp. 

 

Kedde meldte at folk gerne måtte komme til ham. 

 

Frivilligt arbejde: 

Tanja spurgte om der ville komme mere frivilligt arbejde, ligesom med 

uddeling af kalender. Det var hyggeligt og noget der kunne gøres i 

fællesskab.  

Tom sagde at i øjeblikket kom der ikke noget omdeling. 

 

Bent meddelte at han regnede med vi var booket ind når mølleparken 

arrangerer koncerter igen i 2023. 

 

Olieprofil: 

Henrik ønsker kun at det er en person der styrer olieprofiler fra klubben. 

Kenneth har haft møde med Henrik og han er udpeget oliesheik.  

 

Der har været nogle eksperimenter med længere profil 41fod.  

Der er lagt 0,7ml mere i forhold til gamle profil. 

Kenneth har været på kursus i Kolding, og han fortalte at deroppe smør de 

et sæt før de baner hvor der skal spilles kamp. 

 

Udfordringen med nuværende profil er at den kun holder tre serier før den 

tørrer ud.  

Profil kan oplyses til udehold hvis de ønsker. Kenneth vil sende tegning 

over profil til Simon. 

 

Der måtte gerne meldes ud hvilken profil der trænes på inden træning. Så 

spillere kan forberede sig på det.  

Har været en enkelt træning hvor det ikke var meldt ud, i et forsøg på at 

se folk reaktion.  

 



Trøjer: 

Tanja spurgte om det ikke var muligt at klubben fik en fælles 

træningstrøje, så vi så ens ud når vi kom ind i de forskellige haller. 

Bred enighed omkring at det var en god idé. 

Bent foreslog at det måske kunne være en del af kontigent. Krævede så at 

man hævede det lidt fra de 400kr. 

 

Kalle spurgte om hvornår torvehallen lukker, og om det får betydning for 

vores sponsorat. Tom sagde at de først lukker i 2027. 

 

Tom havde fået trykt de ekstra trøjer som folk har haft i rest fra sidste 

sæson. 

Hvis der ønskes navn, skal man selv henvende sig til Bruno ved sport 

direct. Man skal bare sige man er fra Sønderborg Bowlingklub.  

Han har skabelon liggende. Koster 25kr. 

 

Man kan evt. samle flere trøjer fra flere medlemmer og gå derop i 

fællesskab. 

 

Det ses gerne at man træner i klubtrøjen både tirsdag og torsdag.  

 

Fester: 

Nicki spurgte om vi skulle holde en fest. 

Bestyrelsen sagde at vi har vores to årlige fester.  

Julefrokost og til klubmesterskabet. 

 

Klubben får lige pt. ikke sponsorat på 5000kr.  

Der var dog stadig bred enighed om at klubben afholder julefrokost i Fun 

Bowling for at støtte dem. Hvor kan vi ellers bowle ?? 

 

Kørsel: 

Stadig 1kr/km. 

Tjelle foreslog stadig at man måske kunne give en 20er til den der kørte 

eller skiftes til at køre. Hjælpes af. 

 

Spøjs regel indført på 2. hold: 

Bent fortalte at de havde indført en ”Turkey” at hver spiller gav en 10 

eller 20 også den spiller med flest turkeys i kampen vandt puljen. 

Det fik mere holdgejst. 

 
Referent: Næstformand. 29-09-2022 


